
       JEGYZŐKÖNYV

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2011. január 26-án 16 
órai kezdettel megtartott üléséről.

Jelen vannak:
Márok Csaba polgármester
Cseke Ottó képviselő
Bán Balázs képviselő
Masinka Csabáné képviselő 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Dr. Woth László címzetes főjegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 6 fővel 
határozatképes,  Sóki  László  képviselő  úr  jelezte,  hogy  később  érkezik.   A  kiküldött 
meghívóban  szereplő  napirendek  változnak,  mert  a  közbeszerzési  dokumentációk  nem 
készültek  el,  ezért  ezeket  a  későbbiek  folyamán  valószínűleg  rendkívüli  ülés  keretében 
tárgyalja majd a testület. 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta a módosított napirendet.  

Napirend:

1.) 2011. évi munkaterv meghatározása

Előadó: Márok Csaba polgármester

             Egyebek, bejelentések

1.) 2011. évi munkaterv meghatározása

Márok  Csaba polgármester  ismerteti  a  munkarendben  szereplő  napirendeket  havi 
lebontásban. 

Kérdést tettek fel: Bán Balázs, Sóki László és Masinkáné Baranyai Mariann képviselők.

Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  azért  nincs  több  előirányzott  ülés,  mert 
valószínűleg a pályázatok kapcsán több rendkívüli ülésre is sor kerül. Évente 6 ülést kötelező 
tartani,  és  idén  ez  már  a  harmadik  ülés.  A  mezőfalvi  vigasságokról  a  februári  ülésen 
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tárgyalunk, mert akkor tárgyaljuk a rendezvénytervet. A civil szervezetek pályáztatása felé 
kell elmozdulni. Az idei év nem a civilek évfordulói lesznek, hanem a település 200 éves 
évfordulója lesz fajsúlyos. 

Bán Balázs képviselő javasolja, hogy a tűzoltók és a község újságjáról Körmendi Erzsébet 
számoljon be a februári ülésen. Ez tavaly is így volt.

Sóki László képviselő úgy látja, hogy megint szemetes s környezet és itt vagyunk a 200 éves 
rendezvény  előtt.  Ki  kell  írni  a  társadalmi  munkát,  amibe  a  civilek  bekapcsolódhatnak. 
Rendbe kell tenni a falut, szedjük össze a szemetet.

Dr. Woth László címzetes főjegyző szerint a februári községi rendezvényterv bemutatásakor 
lehet kijelölni azokat a pontokat, ahová pályázhatnak a civilek, hogy milyen feladatot 
oldanának, meg, ehhez kérhetnek anyagi támogatást. 

Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  a  tavaszi  virágakciót  is  folytatni  fogjuk, 
szemétszüretet is tartani kell. Most nincsenek közmunkások, ez meg is látszik a településen. A 
szemétgyűjtést és a porták rendberakását április előtt meg lehetne tenni. Bán Balázs képviselő 
által javasolt módosításokkal javasolja a munkaterv elfogadását.

A képviselőtestület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

4/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  önkormányzat 
2011. évi Munkatervét a jegyzőkönyv mellékletének megfelelően elfogadta. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok  Csaba polgármester  tájékoztat  arról,  hogy  a  Közép-Duna  Vidéke 
Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulásban 168 önkormányzat vesz részt. Feladata a 
szeméttelepek  rekultivációja,  egységes  hulladékgazdálkodási  rendszer  kiépítése.  Voltak 
ülések, de határozatképtelenek voltak. A nyertes pályázat miatt rengetek közbeszerzés került 
kiírásra, ez lehetetlenné teszi a munkát, mivel 168 önkormányzatot nem egyszerű mozgatni, 
ezért javasolják, hogy legyen 11 tagú a tanács, ők döntenek minden egy dologban. A tanács 
tagjait a kistérségek delegálják. A tanács elnöke a székesfehérvári polgármester lett. Volt már 
informális megbeszélés, ahol Schreirner Bélát, Kisapostag polgármesterét javasolta a tanácsba 
delegálni,  ők  érintettek  ebben  a  kérdésben.  Erről  kell  TKT  döntés,  utána  kerülhet  a 
képviselőtestületek elé. A képviselőtestületnek csak a 11 főre való szűkítést kell elfogadni, 
mellyel nem csorbul Mezőfalva érdeke. Kéri a testületet, aki ezzel egyetért, szavazzon.

A képviselőtestület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:
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5/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 
Társulási Megállapodásának módosítására

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  Közép-Duna 
Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 
módosítását a következők szerint hagyja jóvá:
1./a Társulási Megállapodás III. fejezete első bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép:
A Ttv. 16-18.§-aiban foglalt rendelkezéseknek megfelelően a Társulás önálló jogi 
személyiséggel   rendelkezik,  működése  során  a  költségvetési  szervek 
gazdálkodására vonatkozó szabályokat kell alkalmazni.
2./a Társulási Megállapodás III. fejezete második és harmadik bekezdése 
hatályát veszti.
3./a Társulási Megállapodás III. fejezete ötödik bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép:
A Társulás  Tanácsának  elnöke  a  Társulási  Megállapodást  és  annak  módosításait 
megküldi  törvényességi  ellenőrzés  céljából  az  illetékességgel  rendelkező 
közigazgatási  hivatalnak,  valamint  a  Társulás  nyilvántartásba  vétele  céljából  a 
Magyar Államkincstár illetékességgel rendelkező Igazgatóságának.
4./a Társulási Megállapodás V. fejezete első bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép:
A  Társulás  gazdálkodására  a  költségvetési  szervek  gazdálkodására  vonatkozó 
szabályokat kell alkalmazni.
5./a  Társulási  Megállapodás  V/1.c)pontja  második  bekezdése  helyébe  a 
következő rendelkezés lép:
A  Társulás  bevételeit  és  kiadásait  a  Társulás  Tanácsának  döntése  alapján 
meghatározott  pénzintézetnél  önálló  bankszámlaszámon  köteles  nyilvántartani.  A 
Társulási Tanács elnöke köteles a költségvetés állásáról félévente tájékoztatást adni 
a Társulási Tanácsnak.
6./a Társulási Megállapodás V/1.e) pontja helyébe a következő rendelkezés lép:
A  Társulás  jogszabályszerű  költségvetési  működésének  ellenőrzését  Felügyelő 
Bizottsága végzi (ld. VII/4. fejezet). Ezen túlmenően a Társulás szakmai ellenőrzés 
céljára erre szakosodott ellenőrt is igénybe vehet. 
7./a  Társulási  Megállapodás  VII.  fejezet  második  bekezdése  helyébe  a 
következő rendelkezés lép:
Szervezeti rendszer:

1. Társulási Tanács
2. Társulási Tanács Elnöke, 
3. Felügyelő Bizottság
4.KDV Projekt Iroda
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8./a Társulási Megállapodás VII/1. pont helyébe a következő rendelkezés lép:
A Társulás döntéshozó szerve a Társulási Tanács. A társult tagi önkormányzatok a 
Ttv. 10. § (2) bekezdésében foglaltak figyelembe vételével megállapodnak abban, 
hogy a Tanács 11 fő képviselőből áll.
A Tanács tagjait a Társulási Megállapodásban meghatározott térségek választják.
Minden  térség  1  képviselőt  (térségi  képviselő)  választ.  A  térségi  képviselő 
megválasztásához  minden  egyes  a  térségbe tartozó  tagi  önkormányzat  képviselő-
testületének  döntése  szükséges.  Térségi  képviselőjelöltre  a  térség  polgármesterei 
tesznek javaslatot.
A Társulás Térségei: Adonyi, Dömsödi, Dunaújvárosi, Budaőrs-Martonvásári, Móri, 
Oroszlány-Esztergomi, Polgárdi, Sárbogárdi, Székesfehérvári, Várpalotai, Velencei. 
A Térségekhez tartozó tagi önkormányzatok felsorolását a Társulási Megállapodás 
bevezető része tartalmazza.
A Társulási Tanács dönt a jelen szerződésben meghatározott és a Társulás tagjai által 
átruházott, valamint a vonatkozó jogszabályok szerint meghatározott saját feladat- és 
hatáskörben.
9./a Társulási Megállapodás VII/1.1. o) pont helyébe a következő rendelkezés 
lép:
Projekt Iroda létrehozása, a Projekt Iroda vezetője felett a kiemelt munkáltatói jogok 
( kinevezés, felmentés, fegyelmi eljárás megindítása, fegyelmi büntetés kiszabása) 
gyakorlása

10./a  Társulási  Megállapodás  VII/1.2.  pont  hatodik  bekezdés  első  mondata 
helyébe a következő rendelkezés lép:
Ha a  Tanács  tagja  akadályoztatva  van,  helyettesítéséről  a  tag  képviselő-testülete 
határozatban  rendelkezik,  mely  képviselő-testületi  határozatot  tartalmazó 
jegyzőkönyvi kivonatot a Tanács elnökének meg kell küldeni.
11./a  Társulási  Megállapodás  VII/1.2.  pont  nyolcadik  bekezdés  helyébe  a 
következő rendelkezés lép:
Az ülésen a szavazás nyílt, kézfeltartásos formában történik.
Személyi ügyekben (pld. tisztségviselők megválasztásában, delegáció kérdéseiben) a 
tanácsülésen  a  döntéshozatal  titkos,  írásbeli  szavazás  útján  is  történhet  Titkos 
szavazás tartására a Tanács bármely tagja tehet javaslatot, a javaslat elfogadásához a 
Tanács tagjainak egyszerű többséggel meghozott döntése szükséges.

12./a  Társulási  Megállapodás  VII/1.2.  pont  tízedik  bekezdése  második 
mondattal egészül ki a következők szerint:
A Társulási Tanács tagja évente legalább 1 alkalommal kezdeményezi Térségi ülés 
összehívását, ahol beszámol a Társulás működéséről, a projektek bonyolításáról.

13./a  Társulási  Megállapodás  VII/1.2.  pont  tizenkettedik  bekezdése  második 
mondattal egészül ki a következők szerint:
A jegyzőkönyvet  az ülést követő 30 napon belül elektronikus formában meg kell 
küldeni a tagi önkormányzatok részére.

14./a Társulási Megállapodás VII/1.3. pont első bekezdés o) pontja helyébe a 
következő rendelkezés lép:
a Projekt Iroda vezetője tekintetében az egyéb munkáltatói jogok gyakorlása.
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15./a Társulási Megállapodás VII/1.3. pont nyolcadik bekezdéssel egészül ki a 
következők szerint:
A  Társulási  Tanács  részletes  működési  szabályait  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzat tartalmazza.
16./a Társulási Megállapodás VII/2. pont helyébe az alábbi rendelkezések 
lépnek:

Térségi ülések-Taggyűlés 

Évente legalább 1 alkalommal Térségi ülést kell tartani. A Térségi ülést a térség által 
választott képviselő hívja össze a térség bármely településére. A Térségi ülésen a 
térség  tagi  önkormányzatainak  polgármesterei  vesznek  részt.  Akadályoztatásuk 
esetén a VII/1.2. pont hatodik bekezdésében foglaltak szerint kell eljárni. A Térségi 
ülésen a térségi képviselő beszámol a Társulási Tanács munkájáról, döntéseiről, a 
Társulás  projektjeinek  pénzügyi  és  műszaki  állapotáról,  a  következő  időszak 
feladatairól.

A Térségi ülések lebonyolítása a Projekt Iroda feladata. Az ülésről jegyzőkönyvet 
kell készíteni és jelenléti ívet kell vezetni.

Évente egy alkalommal  Taggyűlést  kell  tartani.  A Taggyűlést  a Társulási  Tanács 
elnöke hívja össze. A Taggyűlésen a tagi önkormányzatok polgármesteri  vesznek 
részt, akadályoztatásuk esetén a VII/1.2. pont hatodik bekezdésében foglaltak szerint 
kell eljárni. A Taggyűlésen a Társulási Tanács elnöke beszámol a Társulási Tanács 
működéséről,  a Társulási Tanács által  vállalt  kötelezettségekről,  szerződésekről,  a 
Társulás gazdasági helyzetéről. A Társulási Tanács elnöke átfogó beszámolót ad a 
Társulás projektjeinek lebonyolításáról.

A Taggyűlés lebonyolítása a Projekt Iroda feladata. A gyűlésről jegyzőkönyvet kell 
készíteni és jelenléti ívet kell vezetni.
17./a Társulási Megállapodás VII/3. pont helyébe az alábbi rendelkezések 
lépnek:
VII/3.  Közép-Duna  Vidéke  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati  Társulás 
Projekt Iroda (KDV Projekt Iroda)
A  Társulás  működését,  a  projektek  teljes  körű  előkészítését  és  lebonyolítását  a 
Projekt Iroda látja el. A Projekt Iroda hivatalos megnevezése: Közép-Duna Vidéke 
Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Projekt Iroda.
A Projekt Iroda a költségvetési  szervek jogállásáról  szóló 2008. évi  CV. törvény 
16.§ (1) bekezdés a) pontja szerinti közszolgáltató költségvetési szerv (gazdasági-
pénzügyi-műszaki ellátást végző közintézmény). A 2008. évi CV. törvény a 18.§ (1) 
bekezdése szerint önállóan gazdálkodó költségvetési szerv. 

A Társulási  Tanács  határozza  meg  a  Projekt  Irodának az  ellátandó  feladatokhoz 

igazodó, foglalkoztatottak létszámát.

A Projekt Irodát – annak vezetőjén keresztül - a Társulás Tanácsa irányítja.

A Projekt  Irodában foglalkoztatottak felett  a munkáltatói  jogokat  a  Projekt  Iroda 

vezetője gyakorolja. A Projekt Iroda vezető felett a munkáltatói jogokat a Társulás 

Tanácsának elnöke gyakorolja.
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A  Projekt  Iroda  foglalkoztatottak  jogviszonyára  a  Közalkalmazottak  jogállásáról 

szóló törvény rendelkezései irányadóak.

A Projekt Iroda tevékenységének anyagi  fedezetét,  az adható juttatások pénzügyi 

keretét a Társulás éves költségvetése állapítja meg, felhatalmazva egyidejűleg azok 

teljesítésére.

A  költségvetési  szerv  pénzkölcsönt  nem  vehet  fel,  kezességet  nem  vállalhat, 

értékpapírt, váltót és kötvényt nem bocsáthat ki, illetve nem fogadhat el.

A Projekt Iroda feladatai:
-A Társulás működésével összefüggő tevékenységek:

• Jogszerű működés folyamatos biztosítása,
• Értekezletek, ülések megszervezése,
• A Társulás  elnöke,  elnökhelyettesei,  valamint  a  Felügyelő  Bizottság  munkájának 

segítése,
• Előterjesztések,  döntéstervezetek,  jegyzőkönyvek,  emlékeztetők  elkészítése, 

határozatok végrehajtása,
• Adminisztráció, levelezés, iktatás -  irattározás, adatszolgáltatás,
• Kapcsolattartás  és  információszolgáltatás  az  önkormányzatoknak,  érintett 

minisztériumoknak, felügyeleti szerveknek,
• Szerződések, szerződésmódosítások előkészítése, szervezeti kérdésekkel kapcsolatos 

döntések előkészítése,
• A Társulás éves munkatervére érkező javaslatok összefoglalása, éves költségvetési 

tervezet, költségvetési beszámoló elkészítése

- A projektek megvalósításával összefüggő feladatok:
A Társulási Megállapodás IV/2.2.,IV/2.3.,IV/3.1.,IV/3.2. pontjaiban meghatározott 
társulási feladatok előkészítése, végrehajtása.
A  Projekt  Iroda  szervezetére  és  működésére  vonatkozó  részletes  szabályozást  a 
Társulás Tanácsa által elfogadott Szervezeti és Működési Szabályzat tartalmazza.
18./a  Társulási  Megállapodás  VII/4.  pont  első  bekezdés  helyébe  az  alábbi 
rendelkezés lép:
A  Tagok  megállapodnak  abban,  hogy  a  Társulási  Tanács  első  ülésén  a  projekt 
megvalósulási  területéhez  (térségeihez)  igazított  ellenőrző-felügyelő  szervként  11 
főből álló Felügyelő Bizottságot hoznak létre.
19./a Társulási Megállapodás VII/4. pont harmadik bekezdés helyébe az alábbi 
rendelkezés lép:
A  delegáló  önkormányzatok  a  Felügyelő  Bizottság  tagjainak  személyét,  vagy  a 
személyükben bekövetkező változást kötelesek a Társulási  Tanács részére írásban 
bejelenteni.
20/a  Társulási  Megállapodás  VII/4.  pont  ötödik  bekezdés  harmadik mondat 
helyébe az alábbi rendelkezés lép:
A Társulási Tanács tagja egyidejűleg nem delegálható a Felügyelő Bizottságba is.
21./a Társulási Megállapodás IX. fejezete hatályát veszti.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal
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Cseke Ottó alpolgármester megérkezett!

Márok Csaba polgármester  tájékoztat  arról,  hogy 2011-ben módosul  a szociális  segélyek 
odautalásáról  szóló  mozgásterünk.  A  segély  odaítélésénél  figyelembe  lehet  venni  egyéb 
szempontokat  is,  mint  pl.  a kérelmező környezetének rendben tartása.  Indokolt  lenne arra 
figyelni, hogy a segélyezettek ingatlana ne álljon méteres gazban. Ez akkor is célszerű, ha 
csak  jelzésértéke  lenne.  Javasolja,  hogy  bízza  meg  a  testület  ennek  előkészítésével  az 
Egészségügy  és  Szociális  Bizottságot.  Velük  közösen  készüljön  a  következő  ülésre 
előterjesztés, hogyan kerüljön szabályozásra ez a kérdés, és március 1-jétől hatályba lehessen 
léptetni, addig a segélyezettek is fel tudnak erre készülni. Erre felkérem a bizottság elnökét, 
Molnárné Troppert Máriát és Borbély Anikó aljegyzőt.

A képviselőtestület a tájékoztatást egyhangúlag tudomásul vette.

Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  az  ingatlanok  megtekintésének  érdekében  – 
melyet a Szőlőhegyen is meg kell tenni – felmerült a gondolat, hogy a szociális területre egy 
kis autó beszerzése aktuális lenne, ezt az intézmény és a hivatal is használni tudná. Esetleg a 
polgárőrök  gépkocsijának  fenntartásába  beszállna  az  önkormányzat  és  összehangolnák  a 
munkát.  A polgárőrök inkább éjszaka használják az autót, a szociális  terület pedig nappal. 
Javasolja, hogy ezt kerüljön megtárgyalásra a polgárőrökkel és a következő ülésre kerüljön 
beterjesztésre.

A képviselőtestület a javaslattal egyhangúlag egyetértett.

Márok Csaba polgármester a 2011. évre szóló közfoglalkoztatási anyagának elfogadására tér 
át. Február 1-jétől indulhat a közmunka, melyben most jóval kisebbek a lehetőségek. Csak 6 
órás  munkaidőben  tud  az  önkormányzat  foglalkoztatni.  Próbálunk  besegíteni  a  Szociális 
Intézménynél,  ahol  most  a  dolgozók  hordják  ki  az  ebédet.  A szeméttelepen  vágott  ki  az 
önkormányzat fákat, ezeket az ÖNO általi lista szerint kell kiszállítani kistraktorral. 
A  közfoglalkoztatásról  szóló  határozati  javaslat  -  melyet  a  testület  megkapott  írásban.  –
elfogadását kéri a képviselőtestülettől.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

6/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

1.)  Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete tudomásul veszi, hogy 
Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzata  részt  vesz   a  Fejér  Megyei  Kormányhivatal 
Munkaügyi Központja által meghirdetett rövid- és hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 
támogatására kiírt pályázaton.

2.)  A képviselőtestület  felhatalmazza a Polgármestert,   hogy nyertes  pályázat  esetén a 
foglalkoztatásban  részt  vevő  személyeket  utalja  munkaköri  alkalmassági  orvosi 
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vizsgálatra, valamint  Mezőfalva  Nagyközség Polgármesteri Hivatala vonatkozásában – 
mint  munkáltató  –  kösse  meg  a  munkaügyi  központtal  a  hatósági  szerződést  és  a 
munkavállalókkal a közfoglalkoztatásra vonatkozó határozott idejű munkaszerződést.

Felelős: - a határozat végrehajtásáért Márok Csaba polgármester
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért dr. Woth László címzetes  
                 főjegyző
Határidő: folyamatos, illetve az elbírált pályázatban foglaltak alapján

Márok  Csaba polgármester  a  TIOP  pályázat  sikerdíjának  kifizetését  javasolja  Girasole 
Properities  Kft   részére.  Az Árindex eredetileg  6 %-os sikerdíjat  kért,  de utána át  kellett 
dolgoznia pályázatot, mivel az Országos Közbeszerzés több körben is eredménytelen volt.  Mi 
a pályázatot eredetileg Hantossal közösen adtuk be és mire visszaadták átdolgozásra, addigra 
már  Daruszentmiklós  is  csatlakozott  a  társuláshoz.  Egy  teljesen  új  pályázat  került 
összeállításra a megváltozott számokkal, melyet a Girasole végzett. Ezt be kell vállalni, ez 
nem elszámolható költség. Az Árindexnek nem kellett  semmit fizetni.  A többi pályázatnál 
nem lesz sikerdíj. 

 A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

7/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  hozzájárul  a  TIOP 
pályázat 4 %-os sikerdíjának kifizetéséhez, melyet Girasole Properities Kft-nek kell 
átutalni számla alapján.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy megkereste Dr. Bartos Krisztina háziorvos, hogy 
lenne-e  mód  a  szolgálati  lakásán  a  belső  udvar  felőli  ajtó  és  ablak  szigetelésére.  Ezt 
megcsináltatná és szeretné, ha lelakhatná. Ebben Dr. Kosztándi Molnár Éva gyermekorvos is 
partner  lenne,  mert  sokat  tudnának  spórolni  a  fűtésen.  A  jegyző  úr  szerint  fizessenek 
valamennyi  lakbért,  és valamennyit  lelakhatnak és csak külön megállapodás kötése esetén 
csináltathassák meg a szigetelést.

Masinkáné  Baranyai  Mariann képviselő  támogatja  a  kezdeményezést,  ezzel  az 
önkormányzat is jól jár, mert javítanak a lakások állagán.

Márok Csaba polgármester  kéri,  hogy aki  egyetért  azzal,  hogy a  két  lakó  kérelmére  az 
önkormányzat  hozzájáruljon  a  felújításhoz,  és  az  ehhez  való  külön  hozzájárulást  a 
polgármester aláírhassa, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:
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8/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  hozzájárul  ahhoz, 
hogy Dr. Bartos Krisztina háziorvos és Dr. Kosztándi Molnár Éva gyermekorvos, az 
önkormányzat  tulajdonában  lévő  Semmelweis  utcai  lakásukban  felújítást 
végezzenek és az ehhez való külön megállapodást a polgármester aláírja.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: folyamatos

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy megkereste Orosz Györgyné  és Víghné 
Nyegota Irén azzal, hogy a Kinizsi utca 20. sz. alatti önkormányzati lakásban öregek otthona, 
bentlakásos  intézményt  működtetnének.   Építeni  szerettek  volna,  de  egyelőre  nem  áll 
rendelkezésükre a szükséges összeg. Ma elvitték a kulcsot, megnézik az ingatlant, meg kell 
nézni a feltételeket, ha lesz konkrétum, akkor lehet ebben az ügyben lépni. A legfontosabb 
szempont,  melyet  szakember mondott,  hogy a település vérkeringésében legyen az otthon, 
közel  legyen  a bolt,  és  gyerekek közelében legyenek az idős emberek.  Az épület  93 m2, 
esetleg be lehetne kapcsolni az ÖNO-hoz. Tájékoztathatom-e őket arról, hogy nem fogunk 
több bérleti díjat kérni, mint a szolgálati lakásokért. 

Borbély Anikó aljegyző felhívja a figyelmet arra, hogy ez ügyben át kell nézni a nem lakás 
céljára szolgáló helyiségek bérletéről szóló önkormányzati rendeletet.

Márok Csaba polgármester szerint jó lenne, ha el tudna indulni a kezdeményezés, meg kell 
mondani mivel tervezhetnek, jó lenne ha a szolgálati lakások lakbérének megfelelő összeget 
kérne az önkormányzat az épületért. Aki ezzel egyetért, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

9/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  hozzájárul,  hogy 
Vígné Nyegota Irén és Orosz Györgyné mezőfalvi lakosok az Öregek Otthonának 
elindításához  a  szükséges  engedélyeknek  utánajárjon,  a  pontos  feltételrendszerről 
pedig a képviselőtestülettel megállapodjon.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: folyamatos

Márok Csaba polgármester köszönti Kis Attilát a Mezőfalváért Egyesület elnökét, átadja a 
szót, mondja el javaslatukat.
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Kiss Attila a Mezőfalváért Egyesület elnöke elmondja, hogy az egyesület átgondolta a 200 
éves faluünnepséghez való hozzájárulást. Mivel színpadi művel nem szolgálhatnak, munkát és 
ötleteket  ajánlanak.  Így  születet  az  ötlet,  hogy  ültessenek  200  db  fát.  Erre  szeretnének 
pályázni, melyre márciusban nyílik lehetőség. Döntés később lesz, mint április 9.-e ezért ez 
utófinanszírozású. Ha nem nyernek, akkor is meglesz a faültetés, a költségeket az egyesület 
vállalja.  A  fa  beszerzését  vállalja  az  önkormányzat.  Ezek  közterületen  kerülnek 
felhasználásra.  Ez  április  2-án  kerülne  megrendezésre,  április  9-én  pedig  nagyjaink  – 
államelnök,  országgyűlési  képviselők,  Habsburg  Mihály  és  a  képviselőtestület  tagjai 
ültessenek egy kis ligetet az erre kijelölt helyen. Ennek költségéhez hozzájárul a szervezet. 
Kéri  a  testületet,  támogassák  ebben  az  egyesületet.  Találtak  olyan  pályázatot  is,  ahol  a 
falunapra, hagyományőrzésre lehet pályázni. Erre lehet hangosítással, világítással, 60 perces 
színpadi  revüvel  és  k40  perces  gyermekműsorral  pályázni.  Erre  is  pályázni  szeretnének, 
valamint  a  lecsófesztiválra,  vagy a  szüreti  mulatságra  is.  A beadás  határideje  február  15. 
Gyorsan át kellene gondolni, hogy milyen műsor, rendezvény és milyen költségek merülnek 
fel.

Márok Csaba polgármester kiegészíti a fentieket azzal, hogy a 100 Ft/db tölgy facsemetét 
javasolnak a Kossuth utcában, mely a víz kezelésében is segít. A szőlőhegyi út baloldala a 
szeméttelepi  sarokig  hársfasor  lenne.  A  liget  ültetése  komoly  fejtörést  okoz,  mert  nem 
egyszerű ilyen helyet találni, de a kezdeményezés jó. A pályázatokról értesültünk, ha van mód 
pályázzanak.  Aki  elfogadja  az  egyesület  javaslatát,  hogy  a  fa  beszerzését  vállalja  fel  az 
önkormányzat, szavazzon.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

10/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  hozzájárul  ahhoz, 
hogy a település 200. évfordulójának ünnepségére 200 facsemete beszerzését vállalja 
úgy, hogy a Mezőfalváért Egyesület megszervezi a fák elültetését. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2011. április 9. 

Márok Csaba polgármester köszönti Simon Lajost a Mezősport Kft ügyvezető igazgatóját, 
akinek átadja a szót.

Simon  Lajos ügyvezető  igazgató  köszöni  a  meghívást,  és  hogy  lehetőséget  kapott  a 
tájékoztatásra.  A  Mezősport  Kft.  helyzetéről  elmondja,  hogy  március  közepén  lejár  az 
ügyvezetői  megbízatása.  Ezzel  kapcsolatban  voltak  egyeztetések,  kérte  hogy  legyen 
állásfoglalás,  legyen  folytonossága  a  társaságnak.  A  Mezősport  Kft  csipkerózsika  álmát 
aludta,  nem forgalmazott.  Ez jó is,  de vannak olyan kérdések,  amiket  rendezni  kell.  Erre 
megállapodás  születet.  Olyan  működési  feltételek  között  kell,  hogy  menjen,  amilyen  a 
tulajdonos szerkezete. Ehhez készült költségvetési javaslat, mely hamarosan a testület elé fog 
kerülni.  Ez alapot  ad arra,  hogy rendezett  formában működjön a Kft.  Álláspontunk,  hogy 

10



szeretnénk ha Mezőfalva jó színvonalú, egészséges labdarugó sportot vinne. Ehhez alapot ad 
egy  egészséges  és  jó  összetételű  utánpótlás  nevelés.  Megalapozta  a  csapat  jövőjét.  A 
Széchenyi Tervben az egészségipar is szerepel, jó esélyünk lenne hosszú távú gondolkodás 
alapján a rendelkezésre álló gyógyvíz elindítására, mely alkalmas lenne orvosi és gyógyászati 
célokra. Fejlesztést kellene végrehajtani, erre el fog készülni egy látványterv, ha elvi döntés 
formájában hozzájár a testület, akkor további szervezési feladatokat fognak végezni. A saját 
erő megszerzését tűzzük célul, hogy indulni lehessen a pályázatokon.

Márok Csaba polgármester úgy gondolja, fontos a sport, és a MEDOSZ SE és a Mezősport 
Kft-ben  rendet  kell  tenni.  Egy  világos  képet  kell  teremteni  a  költségek  keletkezése  és 
rendezése terén. A társasági adó sportban történő felhasználására is lesz lehetőség, de ebben 
még nincs Brüsszelben döntés. Mezőfalván fő hangsúly az utánpótlás, ebben fő szerepünk 
van. Hosszú távú tervet kell letenni a jövő szempontjából. 

Simon  Lajos ügyvezető  igazgató  a  Budafilter  Kft  beruházása  kapcsán  elmondja,  hogy 
alapkőletétel  volt,  új  üzemet  hoztak  létre  a  meglévő  mellett.  Újra  hasznosító  üzem lesz, 
semmilyen környezetvédelmi problémát nem jelent, nincs vegyszeres kezelés, a beruházás a 
zsugorítmányok  újrahasznosításáról  szól.  A  PET  palackot  összezúzása  után  a  darálékból 
granulátumot  állítanak  elő.  Az  üzemnek  1200  tonna/év  a  kapacitása,  mely  még  mindig 
elenyésző a PET palack mennyiségéhez képest. Az üzemben 42 főt kívánnak alkalmazni, ők 
teljesen új  felvételesek  lesznek.  Terveik  szerint  5  hónapra  vállalja  a  kivitelező  a  munkát, 
júniusra fogadóképes az üzem, a gépeket Kínában rendelik meg, ezek 3 hónap alatt érkeznek 
meg. Az év második felében lesz próbaüzem, a tényleges üzemvitel 2012. január 1-jétől lesz. 

Bán Balázs képviselő kérdezi, hogy mitől javult meg a kapcsolat, minek köszönhetjük, hogy 
most tárgyalópartnerként köszönthetjük az ülésen.

Simon Lajos ügyvezető igazgató elmondja, hogy ez abból adódott, hogy nem tud haragudni. 
Elmúlt a rossz időszak. Az első lépést a polgármester úr tette meg, elkezdődött a normális 
kapcsolat. 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő üdvözli a jó kapcsolat alakulását és reméli, hogy az 
egészségügy kapcsán lesznek újabb pályázati lehetőségek. 

Márok Csaba polgármester  elmondja,  hogy nagyon  jó,  hogy normalizálódott  a  viszony, 
melyben  nagy szerepe  van Cseke Ottónak.  Fontos,  hogy a sport  működése  stabil  legyen. 
Büszke  a  Margaréta  projektre,  a  hulladék  újrahasznosítás  a  jövő  szempontjából  nagyon 
fontos. 

Simon Lajos ügyvezető igazgató tájékoztat arról, hogy az alapkőletételen L. Simon László 
országgyűlési  képviselő  is  részt  vett  és  segítséget  ajánlott.  További  jó  munkát  kíván  a 
testületnek.

Márok  Csaba polgármester  a  csatorna-beruházással  kapcsolatban  emlékeztet  arra,  hogy 
meghívót küldött ki az új és a régi testületnek, mert a négy település megnyerte a pályázatot,  
és  ez  rendkívül  nagy siker.  Ebben az  előző  testületnek  is  nagy szerepe  volt.  A jövő hét 
péntekig kell összerakni azokat az anyagokat, amiket a szerződéskötéshez kell produkálni. A 
települések  önrészét  újra  igazolni  kell.  Ferenci  Évát  elküldték,  átkerültünk  egy  másik 
projektmenedzserhez, ezért kell újra legyártani a papírokat. A VKT kérdésében egyeztettek a 
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polgármester kollégákkal. A VKT megszervezése a legfontosabb, meggondolandó, hogy egy 
VKT  legyen  a  4  településre.  Kedden  lesz  megbeszélés  arra  vonatkozóan,  hogy  melyik 
variáció irányába mozduljunk el. 

A Képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette.

Márok  Csaba polgármester  az  IKSZT  (Integrált  Közösségi  Szolgáltató  Tér)  pályázata 
kapcsán elmondja, hogy öten vitték el a második körös kiírást, olyan is van köztük, aki volt 
már itt elsőként is. Ezek között van olyan cég is, aki csinált már IKSZT-t. 

Dávid István volt  a hivatalban és bejelentette,  hogy nem kívánja folytatni  a diszkót,  mert 
rengeteg munka van vele és nagyon kockázatos.

Masinkáné  Baranyai  Mariann képviselő  szerint  jól  látja  a  fiatalember  ezt  a  kérdést, 
Budapesten is gondok voltak, nem tartották be az alapszabályokat. Korlátozni kell hány fő 
mehet be a diszkóba. 

Márok  Csaba polgármester  örült  annak,  hogy  Dávid  István  megkereste  a  fiatalokat,  ez 
normális diszkó volt. Az üzemeltetéshez működési engedély kell. A diszkó rendbe van téve, 
van meleg víz, világítás, stb. 

A következő téma a Dréta Antal szobor. El kell gondolkodni a 200 éves évforduló kapcsán, 
mely nem szokványos ünnep, hogy maradandót kellene alkotni. Erre a szobor nagyon jó ötlet,  
és az is jó dolog, hogy kötődik a faluhoz. Javasolja, hogy indítsák el a szobor megrendelését.  
A megrendelést  ki kell  adni, hogy indulhasson a munka. Ez ügyben levelet  írt a helyettes 
államtitkárnak, de közben ő lemondott.  L. Simon László országgyűlési képviselő is próbál 
segíteni. Nem lehet tudni, mennyivel támogatja a szoborállítást a miniszter, a gyűjtést is el 
kell indítani. Van árajánlatunk, de meg fogjuk kérdezni, hogy tehető olcsóbbá. Aki egyetért a 
megrendelés elindításával és azzal, hogy a megrendelés a meglévő árajánlat alapján történjen, 
szavazzon!

A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

11/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  település  200. 
évfordulójára  megrendeli  Dréta  Antal  szobrát  az  ICEDOG  Bt-től  az  előzetes 
árajánlatnak  megfelelően  maximum  2.000.000.-FT  +  Áfa  összegben.  A  szobrot 
Rohonczi István dunaújvárosi szobrászművész készíti el.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: folyamatos
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Márok Csaba polgármester a Szervezeti Működési Szabályzat 4. sz. mellékletében szereplő 
képviselői  tiszteletdíjak  módosítását  javasolja.  Elmondja,  hogy  a  díjak  során  a  bizottsági 
elnöki pótlék változatlan maradna. A megállapított képviselői tiszteletdíj bruttó 78 e Ft lenne, 
a külsős bizottsági tagoknak bruttó 10 ezer Ft. 

Márok  Csaba polgármester,  mivel  kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  név  szerinti 
szavazást kér a képviselőtestülettől.

A Képviselőtestület név szerinti szavazással:
Cseke Ottó képviselő igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Masinka Csabáné képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Molnárné Troppert Mária képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Márok  Csaba  polgármester  igen  szavazatával  –  7  igen  szavazattal  –  az  alábbi  rendeletet 
alkotta: 

Mezőfalva Nagyközség
Önkormányzata Képviselőtestületének

1/2011. (I. 28.)  Rendelete 
a képviselők tiszteletdíjáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  helyi 
önkormányzatokról  szóló  1990.évi  LXV.  Tv.  20.§  (2)  bekezdésében,  valamint  a 
polgármesteri  tisztség  ellátásnak  kérdéseiről  és  az  önkormányzati  képviselők 
tiszteletdíjáról  szóló  1994.  évi  LXIV  törvény  17.§.  (1)  bekezdésében  kapott 
felhatalmazás  lapján,  az  Alkotmány  44/A.  §  (1)  bekezdésében  meghatározott 
feladatkörében  eljárva,  a  helyi  önkormányzati  képviselők  tiszteletdíjáról  és 
természetbeni juttatásáról a következőket rendeli el:

1.§ (1)  A helyi  önkormányzati  képviselőt  (továbbiakban:  képviselő)  megbízatása 
megszűnéséig tiszteletdíj illeti meg. 

(2) A képviselő havi tiszteletdíja bruttó 78.000.-Ft

(3)  A  képviselőtestület  állandó  bizottságának  elnökeit  az  alapdíjon  felül  bruttó 
10.000.-Ft  kiegészítő  díjazás  illeti  meg,  a  kiegészítő  díjazás  csak  egy  bizottsági 
elnökség után jár.

(4)  A  képviselőtestület  állandó  bizottságának  nem  képviselő  tagjait  havi  bruttó 
10.000.-Ft díjazás illeti meg. 
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2.§ (1) Jelen rendelet 2011.február 1-jén lép hatályba.

(2) Jelen rendelet hatálybalépésével egyidejűleg a képviselőtestület 12/2010. (X. 08.) 
rendelete hatályát veszti. 

Márok Csaba Dr. Woth László
Polgármester címzetes főjegyző

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az alpolgármester költségtérítését és tiszteletdíját 
is meg kell megállapítani. Javasolja, hogy a minimális szorzóval határozza meg a testület az 
alpolgármester tiszteletdíját és a költségtérítését ennek 10 %-ban állapítsa meg. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

12/2011.(I.26) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  Cseke  Ottó 
alpolgármester  tiszteletdíját  havi  bruttó  173.925  Ft-ban  (azaz  Egyszáz-
hetvenháromezer-kilencszázhuszonöt  forintban),  költségtérítését  illetménye  10  %-
ában, azaz havi bruttó 17.392 - Ft-ban, azaz Tizenhétezer-kilencszázhuszonöt Forint 
-ban határozza meg 2011. február 1-jétől. 

  Felelős: Márok Csaba polgármester
  Határidő: azonnal

Bán  Balázs képviselő  a  világítás  korszerűsítéséről  érdeklődik,  van-e  elmozdulás  a  LED 
világítással kapcsolatban. 

Márok Csaba polgármester  elmondja,  hogy a  sportpálya  megvilágításához  kevés  a  fény 
ereje,  kevés  a  lumen.  Előszálláson  elkészült  az  iskola egyik  tanterme,  az  így elért  lumen 
kevesebb, mint amennyi kellene. Lényegesebb gyengébb a fény a Led-del. Addig nem kellene 
lépni ebben az ügyben, amíg nem tisztázódnak ezek a dolgok, ha kevesebb lesz a fényerő, 
akkor nem szabad váltani. 

14



Masinkáné Baranyai Mariann képviselő szerint az ajánlatot adó cég még gyerekcipőben jár, 
ne mi legyünk a gyakorlóterep. Ha kevesebb a fény, mint kellene, az rongálja a szemet. 

Bán Balázs képviselő az iskolánál elkészült mozgáskorlátozott parkolóval kapcsolatban úgy 
gondolja, hogy ez köszönő viszonyban sincs a környezettel, lesz-e elmozdulás. 

Márok  Csaba polgármester  elmondja,  hogy  a  mozgáskorlátozott  parkoló  elkészült,  ez  a 
diverzifikációs  pályázatnál  volt  tervezve,  21-én  volt  a  határideje,  erről  fényképet  kellett 
készíteni és beküldeni.  A mellette lévő részeket hozzá kellene igazítani, de most a télen ezt  
nem lehet elvégezni, de foglalkozni kell vele. 

Bán Balázs képviselő a Bursa Hungaria ösztöndíjpályázatok eredményéről érdeklődik.

Dr. Woth László címzetes főjegyző tájékoztat arról, hogy a testület döntött a pályázatokról, 
az önkormányzat 5 főt tud támogatni. Ez az 5 fő nyert, és ők még 1000 Ft-ot kapnak a 
megyétől is.

Kis Attila a Mezőfalváért Egyesület elnöke a 200 éves évfordulóra javasolja, hogy a testület 
írjon  ki  pályázatot  a  falu  történetének  irodalmi,  képzőművészeti,  fotó  vagy  egyéb 
megörökítésére. A pályázat eredményét a decemberi Advent utolsó gyertyagyújtásán lehetne 
kihirdetni. Érdemes lenne megörökíteni az ünnepséget, dokumentálni, az internetre feltenni.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az évforduló kapcsán komoly előkészítő munka 
folyt és folyik. Ma kapott egy grafikustól ajánlatot a kiadvány megtervezésére 20 ezer Ft-os 
bruttó  áron,  a  szerkesztés  3000  Ft/oldal.  Az  ajánlattevő  már  több  színvonalas  kiadványt 
szerkesztett.  Mindenképpen kell  egy ilyen  ember,  mert  ez  speciális  munka.  Az évforduló 
kapcsán  az  ünnepnapok  megörökítése,  rögzítése  feltétlen  fontos.  Ismerteti  az  ünnepi  hét 
programját,  melyre  meghívást  kapott  a  Köztársasági  Elnök,  és  itt  lesz  a  Szent  Korona 
másolata is. 

Más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta. 

K.m.f.

Dr. Woth László Márok Csaba
címzetes főjegyző polgármester
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